
Föreningen Gutnisk Idrott 
  
 
 
REGISTER: Sammanträde nr 5/2023-06-08 
 
§ 35 Mötets öppnande 
§ 36 Godkännande av dagordning 
§ 37 Justering av föregående protokoll (2023-04-20) 
§ 38 Inför Stångaspelen 2023 

a) Avtal – FGI/SIF/FS 
b) Sponsring 2023 
c) Bilaga Gratistidningen 
d) Marknadsföring 
e) Entréer & anmälningsavgifter 

    f) Priser 
    g) Inbjudan 
    h) Arena 
    i) Pärk 
    j) Varpa 
      k) Stangmalmen 
    l) Mat & Festarrangemang 
         m)  Ljud 
      n) Försäkringar 
      o) Tillståndsansökan 
      p) Organisation/ansvarsområden  
       q)  Webbsändning 
     
§ 39 Övriga frågor 

a) Sjukvård 
b) Korum 
c) Diplom 
d) Skoldag i gutnisk idrott 

 
§ 40 Kommande möten 
§ 41 Avslutning 
 
___ 
 



Föreningen Gutnisk Idrott   
Styrelsesammanträde 
 
 

 2 

 

 

 
 
 
                                        PROTOKOLL nr 5/2023  
 
                                SAMMANTRÄDESDATUM  
                                                              2023-06-08 
 
 
 
                                             
STÅNGASPELEN/STYRELSEN – FGI 

  
Tid:  19.00-21.00 PARAGRAFER: 35-42 
Lokal:  Malmgard, Stånga 
 
Deltagare:  Mikael Nilsson ordförande 
  Olof Thomsson  
  Magnus Thomsson  
  Per-Ola Nilsson 
  Maria Mattsson  
  Christina Mattsson  
  Carina Thorén 
  Kerstin Österberg 
  Sofie Nilsson 
  Anders Pettersson  
  Sofie Lindström 
  Patrik Gardelin 
  Elin Hedin 
  Charlotte Eliasson  Stånga IF 
  Emma Jakobsson Stangmalmen 
 
Frånvarande: 
  Ola Thomsson 
  Anna Hemmungs  
 UNDERSKRIFTER: 
  JUSTERARE:  

                                           
  Olof Thomsson 
 
 ORDFÖRANDE:  
 

                                       
  Mikael Nilsson 
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§ 35 Mötets öppnande 
  Mikael Nilsson välkomnade alla och förklarade mötet öppnat. 
_ 
 
§ 36 Godkännande av dagordning 
  Dagordningen godkändes utan anmärkning. 
_ 
 
§ 37 Justering 

Förra protokollet var redan godkänt och har lagts till handlingarna. Finns även att läsa 
på FGIs hemsida. 

_ 
 
§ 38 Inför Stångaspelen 2023 
 

a)  Avtal – FGI/SIF/FS 
Avtal mellan FGI, SIF, FS har Olof skrivit ut, finns färdiga men är ännu inte 
påskrivna. Sudrets HC tar återigen parkeringsuppdraget.   

b)  Sponsring 2023 
Summan blev drygt 204 000:-, vilket är en hög siffra. Detta beror likt förra året till 
största del på att många mellanstora sponsorer valt att gå upp i sin sponsring. Några 
sponsorer är fortfarande kvar att sluta avtal med.  

c)  Bilaga Gratistidningen 
Tidningen kommer att ligga i brevlådorna som bilaga i Gotlands Gratistidning den 29 
juni. Frågan har ställts till Gratistidningen om 500 exemplar av övertryck att ha på 
spelen och i övrig marknadsföring. Fråga har också ställts om det är utdelning på hela 
Sudret, då några personer just där inte får tidningen alls.  

d) Marknadsföring 
FGI har nu en ny hemsida där allt om spelen läggs upp. Det som är beställt hos NTM 
Media (Hela Gotland) är ”Panorama Mix” (980x240 + 320x320) till en kostnad av 
7 500:- och detta paket gäller annonser på webben. En annons i Gotlands Gratistidning 
ska göras för att informera om spelen, men också att visa i vilken tidning 
informationen kommer om Stångaspelen.  

e)   Entréer & anmälningsavgifter 
En höjning har gjorts av entrépriserna; 100:- per dag och 180:- för en helgbiljett. 
Inbetalning med Swish är med nummer: 123 671 33 41. Det kommer även finnas QR-
koder för frivillig inbetalning under ons – tors.  

f)  Priser 
Kerstin Österberg säger att Gullvi Larsson inte hittar några glas till priser till pärken. 
Kerstin och Charlotte ska kolla över detta med nya typer av priser. 

g)  Inbjudan 
Har återigen fungerat tillfredsställande med de digitala varianterna, att man fått 
ifyllbara blanketter skickade per e-post.  

h) Arena 
Stängerna har inspekterats, och det finns nu två nya i de lättare klasserna. Timmy 
Lundegård är förfrågad om att hålla i speakeruppdraget, han har idag uppdrag på 
travet som detta. Tomas Ardin ska också få en förfrågan om att vara bisittare.  

i)  Pärk 
Antal anmälda lag: 134. Carina Thorén och Johan Wallin kommer att arbeta med att ta 
fram ett upp- och nedflyttningsschema och Carina kommer att kontakta de lag i fråga 
om uppflyttning.  
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j)  Varpa 

Antal kastare: 175. Varpakommittén sätter sig innan detta möte för att lotta och sätta 
kastschema. Gruppen kommer att skriva rapport och skicka till kansliet. En fiberkabel 
ska dras till varpaboden så att resultat kan rapporteras in mer effektivt.  

k) Stangmalmen 
Emma informerade om vad Stangmalmen gjort och ska göra framöver med 
anläggningen.  

l)  Mat & Festarrangemang 
Stånga IF ordnar med maten under dagtid precis som tidigare. I år kommer 
Stangmalmen åter igen att stå för festkvällen.  

m)  Ljud 
Samma som tidigare år, Mikael Nilsson kontaktar Roger Wickman om detta.  

n) Försäkringar 
Mikael Nilsson har sett över avtalat med Folksam. Avgift är inlagd för betalning.  

o)   Tillståndsansökan 
Mattias Pettersson ansöker om detta för festkvällen. Mikael Nilsson ska kontakta 
polisen angående detta för det idrottsliga.  

p) Organisation/ansvarsområden 
Det ska finnas en uppdaterad lista med personer att kontakta angående alla områden. 
Denna lista ska vara tillgänglig vid pärk- och varpabodarna, och kommer uppdateras 
inom snar framtid.  

q) Webbsändning 
Ola Thomsson har kontaktat Lars Jakobsson angående detta, och de två kommer att 
arbeta med detta som det gjorts tidigare år. Lördag kommer det som vanligt att visas 
pärk.  
 

_ 
 
§ 39 Övriga frågor 
 

a) Sjukvård 
Carina Thorén frågar så många som möjligt att kunna vara behjälpliga under 
spelen. Sjukvårdsmaterialet ska inventeras och uppdateras.  
b) Korum 
Mikael Nilsson tar kontakt med Anders Mattsson (hedersordförande) och ordnar 
med detta.  
c) Diplom 
Att komma med förslag med namn till dessa priser. Förslagen skickas in till 
kansliet. Diplomen gäller ”Till Lars-Göran Larssons Minne” och ”Socken som 
verkat för gutnisk idrott”.  
d) Skoldag i gutnisk idrott 
Emma Jansson, rektor på Sudret, har anordnat en skoldag i gutnisk idrott och 
förvånats över att det inte var någon förening på plats för att fånga upp dessa unga 
personer. Mikael lyfte om detta skulle kunna vara något för de föreningar i och 
kring Stångaspelen att ta tag i.  

_ 
 
§ 41 Kommande möten 

(Måndag kl 9:00 3/7 är det bandning av medaljer.) 
Uppföljningsmöte torsdagen den 31 augusti i Stånga. 
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_ 
 
§  42 Avslutning 

Ordförande Mikael Nilsson avslutar mötet med att tacka alla för visat intresse, att 
äntligen få se fram mot ett spel.  

___ 
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